



**Mr. Bernie Farber** is the Founding Chair of the Canadian AntiHate Network. His career spans more than three decades focusing on human rights, diversity, countering antisemitism and extremism. His expertise has been recognized by Canadian Courts, media and law enforcement. His efforts have been documented in numerous Canadian human rights publications, books, films, newspapers and magazines. He is widely respected as a CEO in the not-for-profit world best known internationally as the former CEO of Canadian Jewish Congress. He is a published author and a newspaper columnist. He is a recipient of numerous medals and awards for his human rights work. In his retirement he is a consultant on antisemitism and extremism to Canadian School Boards and police services, he sits as an advisor to Human Rights Watch Canada and the Mosaic Institute and Chairs the Rights and Ethics Committee of Community Living Toronto.

**M. Bernie Farber** est le président fondateur du Canadian AntiHate Network. Sa carrière s'étale sur plus de trois décennies passées à militer en faveur des droits de la personne et de la diversité, et contre l'antisémitisme et l'extrémisme. Son expertise a été saluée par les tribunaux, la police et les médias canadiens. Ses efforts sont documentés dans d'innombrables publications, livres, films, journaux et magazines canadiens sur les droits de la personne. Dirigeant grandement respecté dans le milieu sans but lucratif, c'est en qualité d'ancien directeur général du Congrès juif canadien qu'il est le plus connu à l'international. En tant qu'auteur publié et chroniqueur, il s'est vu décerner de nombreuses médailles et récompenses pour son travail dans le domaine des droits de la personne. Il consacre sa retraite à faire du conseil en lutte contre l'antisémitisme et l'extrémisme auprès de conseils scolaires et de services de police canadiens, siège à titre de conseiller à Human Rights Watch Canada et au Mosaic Institute, et préside le comité des droits et de l'éthique de Community Living Toronto.